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Abstract (en)
[origin: US2017115637A1] Elementary timepiece mechanism comprising a first housing about an axis, a second housing, and a mobile element
comprising a first shoulder pivoting in the first housing and a second shoulder pivoting in the second housing, the second housing comprising at
least a first abutment surface arranged to ensure the alignment of the mobile element on said axis when the mobile element is in abutment on the
first abutment surface, and the elementary mechanism includes at least one elastic return means arranged to return the mobile element to this first
abutment surface.

Abstract (fr)
Mécanisme élémentaire (10) d'horlogerie comportant un premier logement (20) autour d'un axe (D), un deuxième logement (30), et un mobile (1)
comportant une première portée (2) pivotant dans le premier logement (20) et une deuxième portée (3) pivotant dans le deuxième logement (30),
ce deuxième logement (30) comportant au moins une première surface d'appui de butée (36) agencée pour assurer l'alignement du mobile (1) sur
cet axe (D) quand le mobile (1) est en appui sur la première surface d'appui de butée (36), et ce mécanisme élémentaire (10) comporte au moins un
moyen de rappel élastique (5) agencé pour rappeler le mobile (1) vers cette première surface d'appui de butée (36).
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